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Ja, neem aan dat de vrijstellingen toch echt tijdelijk zijn. Zodra de hele Corona business klaar is, zullen de vrijstellingen weer

ingetrokken worden. Met dat argument van noodzaak en dat polio een indicatie virus is, moeten we het maar proberen tzt ;).

Groet,

van:[NEED EEE eminvws.ni>

Verzonden: maandag 23 maart 2020 12:49

Aan:IESE)IEE0 minvws.ni>; INEEXECN)BRCXETI© minvws.ni>
Onderwerp: waarschuwing van Ctgb oor na corona

Hoi,

Het Ctgb liet weten dat een punt van zorg is dat ziekenhuizen al jaren verlangen naar middelen voor oppervlaktedesinfectie met
een virusclaim. Die middelen zijn heel schaars omdat (volgens Europese afspraken) die middelen moeten werken tegen de

moeilijkst afdoodbare virussen (c.q. het poliovirus). En voldoende werkzaamheid aantonen tegen het poliovirus is niet

gemakkelijk. Ziekenhuizen geven als argument aan dat het poliovirus niet meer voorkomt, dus dat ze de eis van voldoende

werkzaamheid tegen het poliovirus niet snappen.

Maar het poliovirus is slechts een indicatievirus en staat model voor alle heel lastig te bestrijden virussen. Corona is makkelijk
want je hoeft enkel het vettige buitenlaagje van het virus af te breken en je bent al klaar, vandaar dat water en zeep volstaan.

Voor preventieve desinfectie, wanneerje dus niet weet of en welke virussen je evt aan het bestrijden bent, is zekerheid nodig en

daarom is het poliovirus nog steeds de norm.

Als we nu gaan vrijstellen dan komt er een lading middelen vrij die gebruikt mogen worden in ziekenhuizen tegen het

coronavirus. Het gaat dan meer om curatieve desinfectie: je weet welk virus je wil afdoden. Omdat coronavirus gemakkelijk is af

te doden zijn er ook veel middelen die hiervoor gebruikt kunnen worden. Het zal in ziekenhuizen een hoera gevoel geven:

eindelijk hebben we desinfectiemiddelen voor opperviaktedesinfectie met een virusclaim!

De vraag is wel hoe, na de coronacrises de geest weer in de fles komt. Daar zullen we als VWS en de IG] t.z.t. wel over moeten

nadenken.


